
PRZEWODNICZĄCY
RADY POWIATU
w Wysokiem Mazowieckiem 

OR.0002.6.2013. 

Protokół Nr XXVI/13
z obrad XXVI Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji

w dniu 19 września 2013 roku
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem

pod przewodnictwem Doroty Łapiak przewodniczącego rady
protokołowała Joanna Brulińska pracownik starostwa. 

W posiedzeniu udział  wzięli  radni  powiatu wysokomazowieckiego oraz zaproszeni  goście
(listy obecności w załączeniu). 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i działalności Zarządu pomiędzy sesjami.
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji z działalności komisji pomiędzy sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) zabezpieczenia  środków  finansowych  na  zadania  pn.  „Przebudowa  drogi
powiatowej  Nr  2052B  Wysokie  Mazowieckie-  Kulesze  Kościelne-  Kobylin
Borzymy na długości 7,415 km” DRUK NR 53, 

b) zabezpieczenia  środków  finansowych  na  zadanie  pn.  „Rozbudowa  drogi
powiatowej  Nr  2065B  Wysokie  Mazowieckie  (ul.  Szpitalna)-  Brzóski
Brzezińskie-  Brzóski  Tatary-  Jabłoń  Kikolskie  w  lokalizacji:  0+000-3+240”
DRUK NR 54.

2. Sprawy różne. 
3. Zamknięcie obrad.  

Ad.1). 
Przewodnicząca  rady o  godzinie  1217 otworzyła  obrady  XXVI  Sesji  Rady  Powiatu
Wysokomazowieckiego IV kadencji  w dniu  19  września  2013 roku.  Powitała  przybyłych
radnych  rady  powiatu  wysokomazowieckiego  oraz  zaproszonych  gości  (  listy  obecności  
w załączeniu). Następnie poinformowała, iż na podstawie listy obecności w sesji uczestniczy
17  radnych,  co  stanowi  kworum,  przy  którym  rada  może  obradować  i  podejmować
prawomocne  uchwały  (nieobecny  na  sesji:  radny  Stefan  Brzozowski,  radny  Marek
Skarżyński) - tym samym stwierdziła prawomocność obrad. 

Ad.2). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie porządku obrad XXVI
sesji rady powiatu. Zapytała czy są uwagi lub propozycje zmian do przedłożonego porządku?
Starosta w imieniu zarządu  powiatu  zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  do
punktu 7- rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał, następujących projektów uchwał
w  sprawie:  c)  wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizację  inwestycji
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drogowej  w gminie  Wysokie  Mazowieckie  DRUK NR 57, d)  wyrażenia  woli  udzielenia
pomocy finansowej na realizację inwestycji drogowej w gminie Kobylin Borzymy  DRUK
NR 58, e) wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej na realizację inwestycji drogowej w
mieście  Wysokie  Mazowieckie  DRUK  NR  59, f)  wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy
finansowej na realizację inwestycji drogowej w gminie Sokoły DRUK NR 60, g) wyrażenia
woli udzielenia pomocy finansowej na realizację inwestycji drogowej w gminie Szepietowo
DRUK NR 61,  h)  wyrażenia woli  udzielenia pomocy finansowej na realizację  inwestycji
drogowej  w  gminie  Klukowo  DRUK  NR  62, i)  wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy
finansowej na realizację inwestycji drogowej w gminie miejskiej Czyżew  DRUK NR 63, 
j)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  zadań  na  które  przeznacza  się  środki
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2013 rok DRUK NR 55,
k) wyrażenia zgody na zmianę wierzyciela Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem
DRUK NR 56.  Poinformował, iż w/w projekty uchwał omówione zostały na posiedzeniu
Komisji Rozwoju, Promocji i Finansów. 
Przewodnicząca  rady zapytała,  czy  są  inne  wnioski?  Innych  wniosków  nie  zgłoszono.
Zaproponowała  przegłosowanie  wniosku  zgłoszonego  przez  Starostę  dotyczącego
rozszerzenia punktu 7 tj. rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał o w/w projekty
uchwał. Za przyjęciem wniosku opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od
głosu  0.  Wniosek  został  przez  radę  powiatu  przyjęty  jednogłośnie.  Następnie  odczytała
porządek obrad wraz z przyjętymi zmianami o treści: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i działalności Zarządu pomiędzy sesjami.
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji z działalności komisji pomiędzy sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) zabezpieczenia  środków  finansowych  na  zadanie  pn.  „Przebudowa  drogi
powiatowej  Nr  2052B  Wysokie  Mazowieckie-  Kulesze  Kościelne-  Kobylin
Borzymy na długości 7,415 km” DRUK NR 53,

b) zabezpieczenia  środków  finansowych  na  zadanie  pn.  „Rozbudowa  drogi
powiatowej  Nr  2065B  Wysokie  Mazowieckie  (  ul.  Szpitalna)-  Brzóski
Brzezińskie-  Brzóski  Tatary-  Jabłoń  Kikolskie  w  lokalizacji:  0+000-3+240”
DRUK NR 54

c) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizację  inwestycji
drogowej  w gminie Wysokie Mazowieckie DRUK NR 57, 

d) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizację  inwestycji
drogowej w gminie Kobylin Borzymy DRUK NR 58, 

e) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizację  inwestycji
drogowej w mieście Wysokie Mazowieckie DRUK NR 59, 

f) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizację  inwestycji
drogowej w gminie Sokoły DRUK NR 60, 

g) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizację  inwestycji
drogowej w gminie Szepietowo DRUK NR 61, 

h) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizację  inwestycji
drogowej w gminie Klukowo DRUK NR 62, 

i) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizację  inwestycji
drogowej w gminie miejskiej Czyżew DRUK NR 63, 
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j) zmieniająca uchwale w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki
Państwowego Funduszu Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych na 2013 rok
DRUK NR 55, 

k) wyrażenia  zgody  na  zmianę  wierzyciela  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem
mazowieckiem DRUK NR 56. 

2. Sprawy różne. 
3. Zamknięcie obrad.

i  zaproponowała głosowanie.  Za przyjęciem porządku obrad wraz z  przyjętymi zmianami
opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. Porządek obrad XXVI
Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.3). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie protokołu z XXV Sesji
Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. Zawnioskowała o przyjęcie protokołu z
XXV Sesji Rady Powiatu bez odczytywania. Następnie zapytała czy są inne wnioski? Innych
wniosków nie zgłoszono. Zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem protokołu opowiedziało
się  17  radnych,  przeciw-0,  wstrzymało  się  od głosu  0  radnych.  Stwierdziła,  iż  protokół  
z XXV Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.4). 
Starosta przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał rady powiatu i działalności zarządu
pomiędzy sesjami (materiał w załączeniu załącznik Nr 1).
( o godzinie 1236 na obrady sesji przybył radny Marek Skarżyński). 
Dodatkowo  poinformował,  iż  zarząd  powiatu  wytypował  dwie  inwestycje  do  złożenia
wniosku w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych tj. jedna inwestycja
jest to ul. Szpitala od ronda Prezydenta Kaczyńskiego do granic miasta i od granic miasta do
miejscowości Brzóski Brzezińskie. Długość inwestycji na terenie miasta wynosi ponad 3,200
km na kwotę 7.207.540,40 zł. Część z tych środków jest niekwalifikowana czyli: urządzenia
teleinformatyczne,  przebudowa  sanitarna  i  wodociągowa,  telekomunikacja  i  gaz.  Druga
inwestycja jest to kolejny etap przebudowy drogi Wysokie Mazowieckie- Kulesze Kościelne-
Kobylin Borzymy S8 realizowany na terenie trzech gmin. Ponadto zarząd powiatu poczynił
ustalenia, iż dołożymy do inwestycji, które miasto i gminy z terenu naszego powiatu będą
zgłaszać do NPPDL. Będziemy partycypować w tych kosztach, natomiast te środki będą nam
zwrócone  w  innej  formie  w  zależności  od  tego,  czy  będziemy  realizować  inwestycje
powiatowe  bądź  też  na  nasze  inwestycje  w  szpitalu  czyli  nasz  wkład  będzie  po  prostu
uzupełniony  wpłatami  z  gmin,  jeżeli  oczywiście  te  gminy  otrzymają  dofinansowanie  z
NPPDL. 
Przewodnicząca rady zapytała,  czy są pytania do Starosty w związku z przedstawionym
sprawozdaniem? Pytań nie zgłoszono. 

Ad.5). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  sprawozdania
przewodniczących  komisji  z  działalności  komisji  pomiędzy  sesjami.  Poprosiła
przewodniczących komisji o zabranie głosu. 
Paweł Śliwowski przewodniczący Komisji Rozwoju, Promocji i Finansów poinformował,
iż 17 września br. odbyło się posiedzenie Komisji Rozwoju, Promocji i Finansów, na której
pozytywnie zaopiniowała omawiane na posiedzeniu sesji rady powiatu projekty uchwał. 

Ad.6). 
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Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  interpelacje  
i  zapytania radnych.  Zapytała,  czy radni  mają do  zgłoszenia interpelacje  bądź  zapytania?
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

Ad.7) 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  rozpatrzenie
projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) zabezpieczenia środków finansowych na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej
Nr 2052B Wysokie Mazowieckie- Kulesze Kościelne- Kobylin Borzymy na długości
7,415 km”. 

O przedstawienie uzasadnienia poprosiła Starostę Bogdana Zielińskiego. 
Starosta poinformował,  iż  omówi wszystkie  projekty  uchwał  rady  powiatu  jednocześnie.
Zarząd  powiatu  przy  wyborze  inwestycji  kierował  się  po  pierwsze  posiadaną  aktualną
dokumentacją  techniczną.  Po  wtóre  kierował  się  ważnością  drogi,  jeżeli  chodzi  o  ich
przebieg.  Dodał,  iż  ciąg  drogowy  Wysokie  Mazowieckie-  Kulesze  Kościelne-  Kobylin
Borzymy realizowany jest od kilku lat i z czasem należy go zakończyć, aby połączyć go w
jedną całość. Trzecim ważnym elementem jest udział gminy w realizacji inwestycji. Do 30
września  jest  termin  składania  wniosków. Pierwsze  dwie  uchwały  dotyczą  dróg,  które  są
drogami typowo powiatowymi, czyli spełniają wszystkie kryteria, które dotyczą ustawowego
określenia drogi powiatowej. Droga w kierunku Kobylina będzie nadal 6 metrowa, natomiast
na ul. Szpitala w Wysokiem Mazowieckiem wykonywane będą zjazdy, rozjazdy przy Szpitalu
Ogólnym  oraz  ścieżka  rowerowa  do  końca  granic  miasta,  natomiast  dalej  w  kierunku
miejscowości Brzóski wydzielony będzie pas i droga o szerokości 7 metrów. Jeżeli chodzi o
kolejne uchwały dotyczące wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej to jest to ukłon
rady powiatu w stosunku do poszczególnych gmin. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania?
Radny  Stanisław  Grabowski w  swojej  wypowiedzi  Starosta  twierdził,  że  gminy
dofinansowują do 50%. Zapytał, czy to dofinansowanie w gminach jest mniej więcej równe,
czy np. są gminy, które bardzo mało % dokładają i takie, które więcej dokładają? 
Starosta odpowiedział, iż nie ma takiej różnicy procentowej, natomiast jest różnica kwotowa,
ponieważ uzależnione jest to wartości inwestycji. 
Radny  Ryszard  Grodzki stwierdził,  iż  pomysł  jest  dobry  i  to  powinno  pomóc  naszym
samorządom. Zauważył, iż w porozumieniach nie powinien być wskazany cel. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są inne wnioski bądź pytania? Innych wniosków i pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymało się głosu 0. 
Uchwała Nr XXVI/182/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

b) zabezpieczenia środków finansowych na zdanie pn. „Rozbudowa drogi powiatowej Nr
2065B Wysokie  Mazowieckie  9ul.  Szpitalna)-  Brzóski  Brzezińskie-  Brzóski  Tatary-
Jabłoń Kikolskie w lokalizacji: 0+000-3+240”

Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr XXVI/183/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

c) wyrażenia woli  udzielenia  pomocy finansowej  na realizację  inwestycji  drogowej  w
gminie Wysokie Mazowieckie 
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Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr XXVI/184/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

d) wyrażenia woli  udzielenia  pomocy finansowej  na realizację  inwestycji  drogowej  w
gminie Kobylin Borzymy 

Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr XXVI/185/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

e) wyrażenia woli  udzielenia  pomocy finansowej  na realizacje  inwestycji  drogowej  w
mieście Wysokie Mazowieckie 

Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr XXVI/186/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 
 

f) wyrażenia woli  udzielenia  pomocy finansowej  na realizacje  inwestycji  drogowej  w
gminie Sokoły

Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr XXVI/187/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

g) wyrażenia woli  udzielenia  pomocy finansowej  na realizację  inwestycji  drogowej  w
gminie Szepietowo

Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr XXVI/188/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

h) wyrażenia woli  udzielenia  pomocy finansowej  na realizację  inwestycji  drogowej  w
gminie Klukowo 

Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr XXVI/189/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

i) wyrażenia woli  udzielenia  pomocy finansowej  na realizację  inwestycji  drogowej  w
gminie miejskiej Czyżew 

Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr XXVI/190/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

j) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  zadań  na  które  przeznacza  się  środki
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2013 rok 
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Przewodnicząca  rady  poinformowała,  iż  przedstawiona  zmiana  w  projekcie  uchwały
związana jest ze zwiększonymi potrzebami na dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w
zakresie  rehabilitacji  społecznej  i  wolnymi  środkami,  jakimi  dysonuje  Powiatowy Urząd
Pracy, na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej. Środki z zakresu rehabilitacji
zawodowej zostały zmniejszone o kwotę 28 362,00 zł, natomiast środki na realizację zadań z
zakresu  rehabilitacji  społecznej  zostały  zwiększone  o  powyższą  kwotę.  Zobowiązania
dotyczące  dofinansowania  kosztów  działania  warsztatów  terapii  zajęciowej  nie  uległy
zmianie.  Następnie  zapytała,  czy  są  pytania  lub  wnioski  do  przedstawionego  projektu
uchwały?  Pytań  i  wniosków  nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała
głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymało się
od głosu 0. ( nieobecny na sali podczas głosowania radny Leszek Mężyński).  
Uchwala Nr XXVI/191/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie.  

k) wyrażenia  zgody  na  zmianę  wierzyciela  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem
Mazowieckiem 

Przewodnicząca rady poprosiła dyrektora Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem o
przedstawienie uzasadnienia od omawianego projektu uchwały. 
Stanisław Bielski dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem poinformował,
iż firma wykonująca roboty budowlane na zapleczu obejmujące rozbiórkę trzech budynków i
modernizację  budynku  warsztatowo-  magazynowego  złożyła  wniosek  do  banku  o  cesję
wierzytelności zabezpieczając umowę zawartą ze szpitalem. Umowa jest zawarta z terminem
realizacji  do  października  br.  Umowa  generalnie  między  bankiem  a  wykonawcą  została
zawarta, natomiast cesja wierzytelności musi być potwierdzona przez inwestora, czyli przez
szpital. Dodał, iż w jego opinii zmiana wierzyciela nie będzie miała negatywnych skutków na
zapewnienie  ciągłości  świadczeń  zdrowotnych.  W związku  z  powyższym  zwrócił  się  do
radnych o wyrażenie zgody podejmując stosowną uchwałę w tej sprawie. 
Przewodnicząca  rady zapytała,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt
uchwały i zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych,
przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0.  
Uchwała Nr XXVI/192/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

Ad.8). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt porządku obrad to sprawy różne. 
Radny Stanisław Olędzki w związku z opadami, jakie teraz występują jeżdżąc po terenie
zauważył duże zlewiska wody. Zawrócił się z prośbą, aby uczulić służby odpowiedzialne za
melioracje o przejrzenie urządzeń i udrożnić przepływ wody. 
Przewodnicząca rady stwierdziła,  iż dzisiaj jadąc na sesję rady również zauważyła, że te
przepusty są pozatykane. Następnie zapytała, czy są inne sprawy różne?
Radny Waldemar Kikolski stwierdził,  iż  na  skutek  mocnych opadów deszczu  powstały
wyrwy- wobec tego zapytał, czy są możliwości finansowe aby to w jakiś sposób naprawić? 
Edward Roszkowski dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Wysokiem Mazowieckiem
poinformował,  iż  w  dniu  12  września  został  ogłoszony  przetarg  na  odśnieżanie  dróg
powiatowych. 27 września jest otwarcie ofert i zwrócił się do radnych o rozpropagowanie tej
informacji  wśród rolników na  ternach swoich gmin,  ponieważ do dnia  dzisiejszego  tylko
jedna osoba zwróciła się prośbą o wyjaśnienia. Jeżeli chodzi pytanie radnego Kikolskiego to
poinformował, iż finanse ZDP nie pozwalają na zakup nawet grama emulsji, grysu czy masy
do łatania  dziur.  W roku bieżącym zużyto  już około tysiąca ton grysu  i  120 ton emulsji.
Remonty  cząstkowe  zostały  zakończone  w  dniu  5  sierpnia.  Dodał,  iż  bez  środków
finansowych nie jest w stanie nic zrobić.
Przewodnicząca rady zapytała, czy jeszcze jakieś inne sprawy? 
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Radny  Stanisław  Grabowski odniósł  się  do  kwestii  przetargu  na  odśnieżanie  dróg  i
stwierdził,  że  z  uwagi  na  tak  małe  zainteresowanie  informacja  nie  dotarła  do  rolników.
Stwierdził, iż może warto byłoby zwrócić się z prośbą do sołtysów wsi o rozpropagowanie
informacji. 
Edward Roszkowski odpowiedział, iż nie jesteśmy w stanie do każdej wioski dotrzeć. Do
wszystkich  wójtów  i  burmistrzów  zostało  wysłane  pismo  z  informacją  oraz  z  prośbą  o
poinformowanie mieszkańców. 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż wpłynęło do niej pismo pani Wiesławy Szewd. Jej
zdaniem pismo to przejawia symptomy skargi, jednakże nie zatytułowane jest jako skarga w
związku z powyższym przekazała pismo do zaopiniowania przez zarząd powiatu. Następnie
zapytała, cz są inne sprawy różne? 
Starosta poinformował,  iż  jeżeli  chodzi  o  kwestie  odśnieżania  to  cały  czas  trwają  prace
dotyczące  znalezienia  pewnych  oszczędności  z  innych  źródeł  i  przekazać  ZDP  na
odśnieżanie.  Zasugerował,  aby wystosować pismo informujące o przetargu  do sołtysów z
terenu  powiatu  wysokomazowieckiego.  Ponadto  poinformował,  iż  zarząd  powiatu  chce
ufundować w roku przyszłym sztandar dla powiatu. Jednakże okazało się, że nasz herb ma
pewne wady, które nie przejdą w komisji heraldycznej. W związku z powyższym będziemy
starali się zmienić nasz herb, a w dalszej kolejności rozpocząć prace dotyczące wykonania
sztandaru. 
Przewodnicząca  rady zapytała,  czy  są  jeszcze  jakieś  inne  sprawy  różne?  Innych  spraw
różnych nie zgłoszono. 

Ad.9). 
Przewodnicząca rady stwierdziła,  iż wyczerpany został  porządek obrad i o godzinie 1339

dokonała zamknięcia obrad XXVI Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji  
w dniu 19 września 2013 roku. 

PRZEWODNICZĄCY RADY
Dorota Łapiak 
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